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耐高温吊带（High Heat Resistance Webbing Sling）

芳纶吊带由高强度芳纶纤维制成，在温度性能上有很高的稳定性，不仅能在

-196℃到 300℃的温度范围内连续使用而不会有明显的变化或减损，同时还具有

不溶解、不助燃（防火性）

Aramid sling is made of high-strength aramid fibers and has stability in terms of temperature
performance. It can be continuously used within the temperature range of -196℃ to 300℃ without

significant changes or loss. It also has properties of being insoluble, non-flammable (fire-resistant).

芳纶材料耐温测试曲线图（Temperature Resistance Testing Curve of Aramid Materials）
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耐高温吊带制作工艺（Manufacturing Process of High-Temperature Lifting Slings）

High temperature resistant aramid fiber sling is a lifting equipment made by weaving aramid
fibers into webbing, and then sewing it into a double-layer or multi-layer combination flat sling
process. Aramid fiber is a kind of Synthetic fiber, which has excellent high temperature
resistance and high strength characteristics, so it is very suitable for lifting operations under
high temperature environment.
The production process of high-temperature resistant aramid fiber sling is very delicate. Firstly,
the aramid fiber is woven to form a strong and tight ribbon. There are multiple options for
weaving webbing, which can be customized according to lifting needs and weight
requirements. The woven ribbon has high strength and durability.
Next, the woven ribbon is sewn through a sewing process to create a combination of double or
multiple layers. This design can increase the load-bearing capacity and stability of the sling,
enabling it to handle larger weights of goods. The sewing process ensures that each layer of
the sling is firmly connected together, ensuring safety during the lifting process.
耐高温芳纶纤维吊带是一种由芳纶纤维编织成织带，再经过缝制成双层或多层

组合的扁平吊带工艺制成的吊装设备。芳纶纤维是一种合成纤维，具有优异的

高温耐受性和高强度特性，因此非常适合用于高温环境下的吊装作业。耐高温

芳纶纤维吊带的制作过程非常精细，首先，将芳纶纤维进行编织，形成一个坚
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固且紧密的织带。织带的编织方式有多种选择，可以根据吊装需要和重量要求

进行定制。编织后的织带具有很高的强度和耐久性。

接下来，将编织好的织带经过缝制工艺，制成双层或多层的组合形式。这种设

计能够增加吊带的承载能力和稳定性，使其能够应对更大重量的货物。缝制过

程确保吊带的每一层都牢固地连接在一起，确保吊装过程中的安全性。

Features（耐高温吊带参数）

Reference(参考） MAGMA

Min WLL（最小负荷） 0,3 T

Max WLL（最大负荷） 20 T

Safety factor（安全系数） 7:1

Material（原料） 100% aramid（芳纶）

Min webbing width（最小宽） 25 mm

Max webbing width（最大宽） 150 mm

Thickness（厚度） 2 to 20mm

Configuration（制作）

Type A (1 ply), B (2 plies) or C (4 plies)

D(5plies),E(6plies)sling（1-6层）

Min effective working length 1 m（最小长度）

Max effective working length 30 m（最大长度）

Weight 1st m（一米重量） From 75 up to 3000 g

Weight linear meter（没加 1米重） From 35 up to 500 g

Operating temperature（工作温度） Up to 300°C

Colour Yellow
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高温吊带主要特性（Main Characteristics of High-Temperature Sling）：

1、High-temperature webbing has extremely high strength, with a weight-to-strength ratio six times that of steel wire,

three times that of fiberglass, and twice that of high-strength nylon industrial filament.

高温织带具有极高的强度，重量比拉伸强度是钢丝的 6倍,玻纤的 3倍,高强尼龙工业丝的 2倍。

2、The tensile modulus of high-temperature sling is three times that of steel wire, twice that of fiberglass, and ten

times that of high-strength nylon industrial filament.
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高温吊带拉伸模量是钢丝的 3倍,玻纤的 2倍,高强尼龙工业丝的 10倍。

3、The high-temperature sling has an extremely wide continuous operating temperature range and does not

decompose or melt even at temperatures as high as 500℃.

高温吊带的连续使用温度范围极宽，在 500℃的高温下不分解不熔化。

4、Mechanical Properties: Strength: 3.6 GPa Elongation Modulus: 131 GPa Fracture Elongation:

2.8%

力学性能：强度：3.6 GPa、伸长模量：131 GPa、断裂伸长率：2.8 %

5、Thermal Properties: Long-term operating temperature: 300°C Axial thermal expansion

coefficient: -2 × 10^(-6) / K Thermal conductivity: 0.048 W/(m·K)

热学性能：长期使用温度：300℃、轴向热胀系数：-2 ?10 ^ (-6) / K、热导率： 0.048 W(m?K)

Compared to traditional high-strength fiber materials, high-temperature slings have the

following advantages and characteristics:

比起传统高强化纤材质的吊带耐高温吊带有以下优点和特点：

1、High-temperature resistance, flame retardancy

耐高温，防火阻燃

2、Lightweight, high strength

重量轻，强度高

3、Dimensionally stable, low shrinkage rate

尺寸稳定，收缩率低

4、Advantages such as excellent heat resistance

耐热性好等优点
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5、Soft texture, can protect the lifted products

质地柔软，可以保护被吊的产品

Application fields应用领域：

Military industry, safety protection, aluminum processing production, and lifting in various

special. It can replace steel wire rope as a high-temperature resistant lifting solution.

军工、安全防护、铝加工生产、以及各种特殊行业的吊装，可代替以钢丝绳作为耐高温的吊装。
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联系电话：13961011588

Whatsapp:+8613961011588

http://www.jslift.com
mailto:cnlift@hotmail.com
mailto:liftingsling@hotmail.com


Xing Sheng Sling&Belt Group

泰州市力夫特绳网带厂

Tel:086-523-86933296 86935835 Fax:086-523-86935096 http://www.jslift.com
Address: 598 JiangPing East Road,TianHe Town,Taizhou City,JiangSu province,china
MSN: cnlift@hotmail.com liftingsling@hotmail.com Skype:xuyingtegroup QQ: 864050671

http://www.jslift.com
mailto:cnlift@hotmail.com
mailto:liftingsling@hotmail.com


Xing Sheng Sling&Belt Group

泰州市力夫特绳网带厂

Tel:086-523-86933296 86935835 Fax:086-523-86935096 http://www.jslift.com
Address: 598 JiangPing East Road,TianHe Town,Taizhou City,JiangSu province,china
MSN: cnlift@hotmail.com liftingsling@hotmail.com Skype:xuyingtegroup QQ: 864050671

http://www.jslift.com
mailto:cnlift@hotmail.com
mailto:liftingsling@hotmail.com


Xing Sheng Sling&Belt Group

泰州市力夫特绳网带厂

Tel:086-523-86933296 86935835 Fax:086-523-86935096 http://www.jslift.com
Address: 598 JiangPing East Road,TianHe Town,Taizhou City,JiangSu province,china
MSN: cnlift@hotmail.com liftingsling@hotmail.com Skype:xuyingtegroup QQ: 864050671

http://www.jslift.com
mailto:cnlift@hotmail.com
mailto:liftingsling@hotmail.com


Xing Sheng Sling&Belt Group

泰州市力夫特绳网带厂

Tel:086-523-86933296 86935835 Fax:086-523-86935096 http://www.jslift.com
Address: 598 JiangPing East Road,TianHe Town,Taizhou City,JiangSu province,china
MSN: cnlift@hotmail.com liftingsling@hotmail.com Skype:xuyingtegroup QQ: 864050671

http://www.jslift.com
mailto:cnlift@hotmail.com
mailto:liftingsling@hotmail.com

	耐高温吊带制作工艺（Manufacturing Process of High-Temperatur
	High temperature resistant aramid fiber sling is a
	The production process of high-temperature resista
	Next, the woven ribbon is sewn through a sewing pr
	耐高温芳纶纤维吊带是一种由芳纶纤维编织成织带，再经过缝制成双层或多层组合的扁平吊带工艺制成的吊装设备
	接下来，将编织好的织带经过缝制工艺，制成双层或多层的组合形式。这种设计能够增加吊带的承载能力和稳定性
	Features（耐高温吊带参数）

